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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 93 (Alm. del) af 25. 
november 2012 stillet efter ønske fra Kristian Thulesen Dahl (DF)

Spørgsmål
”Kan ministeren forklare, hvordan den danske regering kan leve med, at SAS’
flyflåde forurener mere end konkurrerende flyselskaber, der benytter nyere og 
mindre forurenende flytyper?”

Svar
Statslige selskaber drives ud fra forretningsmæssige principper. Det lægges derfor 
til grund, at selskabets ledelse foretager investeringer ud fra forventning om et 
fornuftigt afkast. 

Det forventes naturligvis, at SAS som ethvert andet selskab overholder gældende 
lovgivning, herunder på miljøområdet. 

SAS har en politik for miljømæssig bæredygtighed, og selskabet har de seneste 
mange år publiceret information om dets bæredygtighed. SAS har som målsætning 
at reducere sine emissioner forbundet med fly med 20 pct. i 2015 i forhold til 
2005. Derudover har selskabet en målsætning om at reducere enhedsemissionerne 
med 50 pct. inden 2020.

Med venlig hilsen
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